
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 2. září 2024 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, J. Gurkovský, M. Vojáček, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel 
soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Aktuálně nejsou v připomínkovacím řízení žádné materiály. 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh statutu Komise soutěží 

Členové KS diskutovali znění statutu komise. Bez připomínek. 

- Úkol: předložit materiál na zářijové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 17. 9. 2024 

Návrh jednacího řádu komise 

Členové KS diskutovali návrh jednacího řádu Komise soutěží. Jednací řád byl jednomyslně schválen. 

Návrh standardních postupů při rozhodování Komise soutěží 

Členové KS krátce projednali návrh standardních postupů jednacího řádu. Dále bez připomínek. 

Návrh spolupořadatele finále Poháru Českého florbalu 

Z. Mlčoušek informoval členy KS o průběhu příprav finálového dne Poháru Českého florbalu, který se uskuteční dne 25. 
února 2025 ve Zlíně. Jako spolupořadatel byl navržen místní oddíl Zlín Lions. 

Analýza přihlášek do soutěží 

Z. Mlčoušek informoval členy KS o materiálu, který byl předložen na jednání VV 08-24. Upozornil na nárůst počtu ženských 
družstev. Po šesti sezónách poklesu či stagnace počtu ženských družstev došlo k výrazného nárůstu o 30 družstev. 

Návrh plánu práce 

KS projednala změny několika termínů v návrhu plánu práce. Z. Mlčoušek upraví návrh plánu práce do finální podoby. 

- Úkol: upravit materiál do finální podoby a předložit jej na zářiové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 17. 9. 2024 

Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení soutěží 

Členové KS projednali koncepci oblasti rozvoje a řízení soutěží s konkrétními návrhy úprav. Shodli, že je potřeba návrh 
aktualizovat vzhledem k tomu, že nebyla předložena na konci sezóny 23/24. 

- Úkol: upravit materiál do finální podoby a předložit jej na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 3. 10. 2024 

Návrh důležitých termínů KS v roce 2025 

KS projednala návrh termínů pro rok 2025 ovlivňujících ligovou sezónu. Nejvýraznější změnou je změna organizace 
losovacího aktivu celostátních soutěží. Ten bude od roku 2025 probíhat on-line formou, stejně jako je již několik sezón 
organizován losovací aktiv Livesport Superligy. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 3. 10. 2024 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2025/2026 

KS se bude materiálem zabývat na svém příštím jednání. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 3. 10. 2024 



 

 

Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 

KS se bude materiálem zabývat na svém příštím jednání. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 3. 10. 2024 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o dosavadním průběhu soutěží 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o začátku pohárových a ligových soutěží. Stejně jako v loňské sezóně se 
i letos odehrála první kola Poháru žen i mužů bez jediné kontumace za nedostavení se k utkání. Dále Z. Mlčoušek 
informoval o proběhlých školeních rozhodčích. Členové KS vzali informace na vědomí. 

Žádost o povolení startu hráčky 

KS obdržela žádost o povolení startu hráčky juniorské věkové kategorie v mužské regionální soutěži, což Soutěžní řád 
nedovoluje. Členové KS po dlouhé diskusi došli k závěru, že rozhodnutí o dané věci nenáleží do pravomocí KS a není 
tedy možné, aby o takové věci KS rozhodovala. Vzhledem k tomu, že Soutěžní řád neumožňuje KS udělovat podobné 
výjimky, není o věci možné rozhodnout a jedná se o neopodstatněnou žádost. KS oddílu/hráčce doporučuje využití 
některého z platných institutů Přestupního řádu ČF, tedy například přestupu, hostování apod., například v místě školní 
docházky. 
Zároveň se členové KS shodli na vznesení dotazu k Legislativnímu konzultantovi J. Podluckému, jaký je pohled legislativy 
ČF na problematiku udělování výjimek z řádů, aby měla KS i do budoucna jistotu, zda má či nemá pravomoc o podobných 
žádostech rozhodovat. 

- Úkol: informovat oddíl SK JUVENIS Přibyslav o závěrech KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 4. 9. 2024 

- Úkol: vznést dotaz k J. Podluckému 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 9. 9. 2024 

Návrh termínů jednání 

Členové KS potvrdili navržené termíny dalších jednání KS, konkrétně jde o tyto termíny – 7. října, 4. listopadu, 2. prosince 
2024 a 6. ledna 2025. 

- Úkol: zadat termíny jednání do Kalendáře akcí ve FISu; 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 9. 9. 2024 

Dne 6. 9. 2024 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 7. 10. 2024 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 20:17 hodin. 


